
Rondvraag voor de commissie MO vergadering van de gemeente Westland op 

9 september 2019

Afgelopen voorjaar is de keuze gemaakt om met ingang van 2020 voor alle gemeenten in de 
regio Haaglanden resultaatsgericht indiceren te gaan invoeren, waarbij per client de te behalen 
resultaten worden bepaald. Tevens zijn bijna alle gemeenten in de H10 ook overgegaan op 
resultaatgerichte financiering.

Voorafgaand hieraan zijn intensieve gesprekken gevoerd met aanbieders, huisartsen, lokale 
teams en cliënt vertegenwoordigers.

Een aantal jeugdhulpaanbieders heeft na de start van de formele inkoopprocedure toch hun 
zorgen geuit t.a.v. de eisen van de inkoopdocumenten, waarbij het met name ging om tarieven 
en nieuwe bekostigingswijze.

Twee jeugdhulpaanbieders hebben vervolgens medio juli kenbaar gemaakt dat zij juridische 
stappen tegen de H10 gaan ondernemen. Er staat een kort geding in september gepland.

De gemeente Leidschendam-Voorburg heeft naar aanleiding hiervan medegedeeld dat in deze 
gemeente met ingang van 1 januari 2020 de toewijzing verloopt conform de resultaatgerichte 
werkwijze maar dat de bekostiging gedurende 2020 wordt voortgezet middels PxQ.

Dit leidt tot de volgende vragen:

1. Is de wethouder bekend met deze ontwikkelingen?
2. Zo ja, wat is het standpunt van het college hierin? M.a.w. gaat de gemeente Westland 

handelen conform de gemeente Leidschendam-Voorburg of niet?
3. Zo ja, wat betekent dit voor de zorgaanbieders die wel klaar zijn voor de vernieuwing 

van het inkoopproces?
4. Wat zijn de gevolgen v.w.b. de tijdsplanning voor de invoering van de vernieuwing 

van het inkoopproces?

Namens de fractie VVD Westland Namens de fractie LPF Westland
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